
Vitenfabrikkens venner 

 

Årsmelding for 2020 – Årsmøteperioden 27.08.20 – Medio mars 

2021 

Styret; 

Det er avholdt 2 styremøter i årsmøteperioden  

Planlagt medlemsmøte (21.oktober) ble avlyst grunnet Covid-19 pandemien 

Årsmøtet  27.08.20 ga følgende resultat: 

Rannveig Bærheim, leder1/2 år 

Steinar Ims, medlem 1 år ikke på  valg 

Randi Simonsen. medlem 2 år 

Tor Bøe, medlem 1 år, ikke på  valg 

Kari Elin H.M. Huseby,  medlem 2 år 

Per Aanestad, varamedlem 1,5 år 

Tore Ommund Koppang, varamedlem 1,5 år 

Torstein Gåsland og Lars Martin Øverland ble valgt som revisorer 

Årsmøtet valgte følgende valgkomitè; Lars Martin Øverland, Torstein Gåsland og Ingvar 

Waage 

Styret konstituerte seg med Randi Simonsen som nestleder, Kari Elin H.M. Huseby som 

sekretær og Tor Bøe som kasserer. 

Medlemmene er blitt invitert til alle åpne publikumsarrangement i regi av Vitenfabrikken, og 

Åpen museumsdag, (Mølledagen) 25. oktober ble tradisjonen tro arrangert i samarbeid med 

Vitenfabrikkens venner. 4 medlemmer deltok i dugnaden.  Medlemsmøtet 21. oktober måtte 

dessverre avlyses p.g.a. Covid-19 situasjonen. 

Ved årsskiftet var det ca. 80 betalende medlemmer.  Flere av våre medlemmer falt fra i året 

som gikk, styret er derfor opptatt av at vi får rekruttert nye og yngre medlemmer. I 

resepsjonen til Vitenfabrikken ligger en vervebrosjyre med presentasjon av foreningens 

arbeid og kontaktadresser, men vi er avhengig av at medlemmene våre også driver fortsatt 

verving.  Økonomien er grei, men vi skulle ønske at vi kunne bidra mer til Vitenfabrikken. Det 

ble avsatt kr 15 000 i budsjettet for 2019 og 2020, og årsmøtet besluttet at vi skulle donere 

kr 30 000 til Vitenfabrikken. Dette ble bokført i 2021 grunnet skifte av kasserer og 

nyregistrering i Brønnøysund. 

Styret 


